
Interpelace  

Téma: Stav IT na úřadu Prahy 5 

Interpelovaný: Radní Ing. Filip Karel, Ph.D. 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na Vás jako gesčního radního ve věcech IT a jeho (ne)dobrého 

fungování. V této věci mám na Vás několik otázek. 

 

Jak je možné, že přes vysoké investice zdůvodňované zvýšením IT 

bezpečností stále přichází do emailových schránek úřadu množství 

nevyžádaných a mnohdy i potencionálně nebezpečných mailů? Příkladně mail 

s hlavičkou PCR NCOZ evokující zprávu od policie české republiky a národní 

centrály proti organizovanému zločinu. Toto jsou zkratky obecně známých a tím 

pádem i důvěryhodných státních institucí. 

  Co je příčinou stále se opakujících výpadků Internetu v síti úřadu a také 

výpadků software s kterými pracují zaměstnanci úřadu jako je například NEMO 

a další? Jak se uvedené problémy řeší, aby k nim v budoucnu nedocházelo? Byl 

někdo označen za příčinu a byl veden k zodpovědnosti, případně postižen? 

 Je nějak zabezpečena možnost infikování interního systému zavlečením 

škodlivého software přenosnými medii typicky USB případně Bluetooth 

přenosem škodlivého software? 

  Jsou pravidelně aktualizovány software v ntb zastupitelů? 

 

Děkuji předem za odpověď na uvedené otázky. 

 

Josef Endal 
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